
Jednání mediální komise č. 07/2022-2026
Jednání mediální komise se konalo v pondělí 13.11. 2023 od 15:00 hod. v horní zasedací
místnosti úřadu v Hrabové.

Přítomni:

Věra Kročková, Ilona Hromádková, Radomír Orkáč, Martin Slepička, Karla Slívová

Omluveni:

Vendula Margaretis Rechová, Miroslav Houžvička

Hosté:

Jana Tajchmanová, Libor Hromádka, Milan Slíva, Vojkůvková Hanka

Zaslaný program jednání mediální komise 07/2022-2026

Podněty a připomínky k listopadovému vydání Hrabovských listů.
Osnova článků/témat pro prosincové vydání Hrabovských listů.
Návrh odměn členům komise.

Různé.

Podněty a připomínky k listopadovému vydání Hrabovských
listů.

Nevšiml jsem si, že u článku o kruháči mi správa železnic odebrala úvod. Článek je tedy
useknutý.

Pan Slavík psal, že by chtěl článek o dětském domově a poděkoval za pěkné otázky,
které šéfredaktorka dala Igoru Trávníčkovi.

Kája již v minulosti psala panu Dvořákovi, je domluven rozhovor pro prosinec.

Zaznamenal jsem, že by se některým občanům líbilo, kdyby HL byly ve schránkách
blíže k začátku měsíce (první týden v měsíci).

Uzávěrky budou pro veřejnost 15. v měsíci.

Jubilanti si chválili Hrabovské listy na setkání se starostou.
Slečna Hanka Vojkůvková:

Titulky nesedí, že vypadají jakože nepatří k článku - mohlo by stačit je přesunout
vlevo.
Články na modrém pozadí není vhodné ke čtení.



Některé články by nemusely být tak dlouhé (slečna Hanka).

Dřívější HL byly řazeny do bloků a byly tak přehlednější.

Osnova článků/témat pro prosincové vydání Hrabovských
listů.

Rubrika mimochodem (pouhý návrh):
Počet žádostí o dotaci a celková částka.
Počet zkolaudovaných domů v letošním roce.
Počet prodaných vstupenek online.

Hrabová má nejvíce průjezdu kol v Ostravě.
Počet dětí ve skautu, hasičů a na sokole.

Informace o Tříkrálové sbírce.
Článek o Filipu Vimpelovi, automobilovém závodníkovi z Hrabové (rozhovor?
šéfredaktorka? Leden?).
Pozvánka na Silvestrovský běh a výsledky Běhu 17. listopadu.

Pozvánka na Betlémské světlo.
Pozvánky na Vánoční výstavku 13.12 a Adventní koncert v kostele 17.12.
Informace o zimní údržbě (Orkáč)

Informace o půlce sezóny fotbalu (požádat Dana Nováčka)
Kanalizace 4.-5. etapa (Orkáč, závisí na někom jiném)

Kanalizace 6. etapa (Orkáč, závisí na někom jiném)
Nový traktor (starosta?)
Starosta rozhodl o tom, že rozhovor s technickými službami by měl být s někým z
terénu.

Přihláška/souhlas jubilantů a článek o jubilantech.
17.12. 2023 veřejná uzávěrka.
Fotky vánočního osvětlení (napíše paní Tajchmanová)

Návrh odměn členům komise

Diskuze neproběhla, předseda komise navrhne odměny dle ostatních komisí.

Různé

Dnes bez různého.

Informace od šéfredaktorky

Úvodník, slovo starosty

Rada
Škola – příspěvky z aktuálního čísla školního časopisu Tornádo



Školka

Šídlo
Rozhovor se zastupitelem – Jaroslav Mintěl
Rozhovor s ředitelem dětského domova

Rozhovor s technickými službami (zatím nepotvrzeno)
Bohoslužby + příspěvek pana faráře
TJ Sokol - nový plot, fotbal dětí i mužů

Homesharing - článek k propagaci soc. služby
Orbis pictus

Čísla
Akce proběhlé
Běh 17. listopadu

Den válečných veteránů
Čarodějky v kuchyni
Kateřinská pouť

Mikuláš – Poláčkovi
Mikulášská módní přehlídka

Rozsvícení vánočního stromku
Pozvánky
Adventní koncert

Silvestrovský běh
Akce pro seniory v KD
Nedělní pohádky pro děti v KD

Divadla v KD.


